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نامه یاسر هاشمی به عادل فردوسی پور
 چون که صد آمد

نود هم پیش ماست

یاسر هاشمی در نامه ای به عادل فردوسی پور نوشت:  با 
محبوبیت خویش، خشم جماعتی را برانگیختی که علیرغم 
ادعاهای اسلامی، نه با جمهوریت سازگارند و نه برایشان 

رای و نظر مردم، مهم است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از جماران، متن این نامه 

به شرح زیر است:
 چون که صد آمد نود هم پیش ماست

همشهری عزیزم
عادل فردوسی پور

مولانا شعری در حقانیت نام پیامبر اسلام و ادعاهای شاهان 
دارد و یک مصرع آن ضرب المثل شیرینی در فرهنگ 

ایرانیان شده است که :
»چون که صد آمد نود هم پیش ماست«

نود، به گواهی مسئولان صدا و سیما، مردمی ترین برنامه 
شناخته شده و این یعنی:

که  برانگیختی  را  محبوبیت خویش، خشم جماعتی  با 
علیرغم ادعاهای اسلامی، نه با جمهوریت سازگارند و نه 

برایشان رای و نظر مردم، مهم است.
مشکل پدر هم با این جماعت خوددین پندار همین بود 
که باهر بهانه ،  می خواستند جمهوریت را از جمهوری 

اسلامی بگیرند.
سرافراز و استوار باش که با برنامه ۹۰ نه تنها پیش جوانان 

عزیزی که در دل ۸۰ میلیون ایرانی جاودان گشتی.
سعادتت در زندگی فردی، کاری و اجتماعی را  از خداوند 
خواستارم و مطمئنم اندیشه هایت چون نهال از دل صدا و 

سیما برمی خیزد و دوباره اوج خواهد گرفت.
انشاالله - یاسر هاشمی

خبر

لج بازی ها و کم توجهی معاونت حمل 
و نقل شهرداری تهران با وجود تذکرات 
رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای 
شهر تهران باز هم خاطرات تلخ رزومه 
کاری این مدیر را در ذهن تداعی می 

کند.
»رفتار برخی آقایان مسبوق به سابقه 
رویکرد سبب  این  درگذشته  و  است 
البته  و  آتش شد  در  آدم ها  سوختن 
همه چیز  استعفا  یک  با  کردند  فکر 
حل می شود. هواکش های خط شش 
مترو کافی نیست بنابراین مجدد از این 
آقایان در معاونت ترافیک می خواهم 
به هشدارها و مسائل ایمنی توجه کنند 
وظیفه  نکنند.  بازی  مردم  جان  با  و 
کمیسیون نظارت بر ایمنی خط است 
در ۹ کیلومتر این خط باید 7 هواکش 
نصب شود که هر زمان این هواکش ها 
نصب شود، می توانیم بگوییم خط با 

استانداردهای ایمنی مطابقت دارد.« 
علیخانی  محمد  های  صحبت  این 
رئیس کمیسیون حمل و نقل ترافیک 
شورای شهر تهران است، صحبت هایی 
که از نا ایمن بودن خط جدید متروی 
افتتاح  و صدا  به کلی سر  تهران که 
شد، خبر می دهد. هرچند که شهردار 
تهران به اعتماد به زیر مجموعه خود در 
مترو و معاونت حمل و نقل و ترافیک 
ایمنی آن را به صورت مکتوب تایید 
کرد تا رئیس جمهور برای افتتاح این 

طرح حضور یابد.

با نگاهی به تذکرات محمد علیخانی 
نقل شورا  و  رئیس کمیسیون حمل 
و نگاهی به سوابق محسن پور سید 
آقایی معاون حمل و نقل شورای تهران 
نگارنده می ترسد با بروز مشکل این 
راستش  شود!  تبدیل  عزا  به  جشن 
با هشتگ  آقای  پورسید  نام محسن 
شده،  ذخیره  من  ذهن  در  حادثه 
#حادثه  »#حادثه_ریلی_سمنان 
ریلی_لرستان« این ها کلید واژه هایی 
است که در رزومه معاون حمل و نقل 
شهرداری تهران به ثبت رسیده. خوب 
نمی دانم آقای پور سید آقایی که آن 
روزها سکان هدایت راه آهن جمهوری 
اسلامی ایران را در دست داشت قبل 
از بروز این حوادث فکرش را می کرد 
امین  نا  قطارهای  واژگونی  روزی  که 
باعث استعفایش می شود یا نه اما به 
خوبی می دانم از نا ایمن بودن آنها به 
خوبی آگاه بود! چرا که پس از چند 
دوره خروج از ریل قطارهای باری در 
مسئولان  لرستان  آهن  راه  محدوده 
محلی با صدای بلند تذکر دادند که 
آقای رئیس راه آهن لرستان بیش از 
اگر  نشده!  تعمیر  که  است  7۰ سال 

حادثه جانی رخ دهد چه..؟
گذشت و گذشت، انگار این صداها و 
تذکرات به گوش رئیس نمی رسید تا 
اینکه در طول تنها هشت ماه نهمین 
پیوست،  وقع  به  هم  ریلی  حادثه 
آلودگی زیست محیطی ناشی از بارهای 
قطار باری باعث فاجعه زیست محیطی 
و مرگ و میر آبزیان رودخانه سزار در 

محدوده لرستان شد. 
تا فریادها و تذکرات مسئولان تبدیل 
شود به تهدید استاندار لرستان! هنوز 
به خوبی جمله قاطع مهندس بازوند 
استاندار وقت لرستان را پس از حادثه 

آخر به یاد دارم که خیلی برافروخته 
از مدیریت پورسید آقایی انتقاد کرد 
لزوم  خصوص  در  »بارها  گفت  و 
با  متعدد  حوادث  این  از  جلوگیری 
رئیس راه آهن کشور مکاتبه کرده ایم 
اما ایشان حتی زحمت پاسخگویی به 
این نامه ها را به خود نداده اند! اما این 
بار موضوع جدی است و در همین جا 
اعلام می کنم در صورتی که ایشان 
خطرناک  وضعیت  ساعت  ظرف 72 
خطوط ریلی لرستان را تعیین تکلیف 
نکند بر اساس هماهنگی که با دادستان 
مرکز استان لرستان در شورای تأمین 
صورت گرفته است، حکم جلب ایشان 
به خاطر عدم مسئولیت پذیری و به 
مخاطره افتادن جان مردم این استان 

صادر خواهد شد!«.
آقای  که  نشد  هم  ساعت  شاید 24 
رئیس به لرستان آمد و دستور بازسازی 
خطوط را داد. اینجا بود که فهمیدم 
پورسید آقایی تذکرات و هشدارها را 
می شنید اما ظاهرا برای رفع مشکل 
به بیش از اینها یعنی تهدید و چوب 

تر نیاز است! چراکه تا پای دادستان و 
مقام قضایی به میان آمد ایشان به عمق 

بحران پی برد.
فاجعه برخورد قطارهای مسافربری در 
محور سمنان - دامغان و سوختن و 
کشته شدن 47 نفر در آتش و بیش 
از صد مصدوم کارنامه مشعشع دیگری 
از عملکرد محسن پورسیدآقایی است 
که منجر به استعفای وی از مدیرعاملی 

راه آهن شد.
این روزها هم وقتی هشدارهای بلند 
عضو شورای شهر تهران را می شنوم 
یاد آن حوادث می افتم و آرزو می کنم 
آقای  تا  نیاید  پیش  دیگری  فاجعه 
از  ترس  و  زور  با  معاون مجبور شود 
چوب تر و مقام قضایی خطی را مسدود 
و به رفع ایرادات ایمنی آن بپردازد و 
یا پس از کشته شدن مردم بی گناه 

مجبور به استعفای دیگری شود.
گذشته  تلخ  حوادث  کنم  می  آرزو 
دوباره تکرار نشود به شرطی که آقای 
پورسیدآقایی دست از لج بازی برداشته 

و با جان مردم بازی نکند.

آقای پور سید آقایی ، انگار شما به چوب تر عادت دارید!

رئیس قوه قضاییه، نقش قضات دادسرای دیوان عالی کشور 
و مجموعه رأس و بدنه دیوان را برای رسیدن به نقطه 

مطلوب بسیار مهم ارزیابی کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ابنا، رئیس قوه قضاییه 
پیشنهاد داد که قضات دیوان عالی کشور با رویکردی آسیب 
شناسانه، هر فصل یک بار، نکاتی را که موجب نقض آرای 
محاکم می شود استخراج و تدوین کنند تا این نکات و 
مصادیق، زمینه ساز تدوین دستورالعمل های لازم برای 
جلوگیری از تکرار کاستی ها و نقایص در رسیدگی های 

قضایی و نهایتا موجب اتقان بیشتر آرای محاکم شود.
حجت الاسلام و المسلمین »سیدابراهیم رئیسی« در جلسه 
مشورتی با قضات دیوان عالی کشور در اجرای اصل 162 
قانون اساسی، با تبریک اعیاد شعبانیه و آرزوی توفیق برای 
برخورداری از برکات و فیوضات این ماه باعظمت، تصریح 
کرد: براساس آنچه در قانون اساسی مورد تصریح قرار گرفته 
است، دیوان عالی کشور عالی ترین مرجع قضایی کشور و 
تصمیم این دیوان، نظر نهایی و صائب برای همه قضات پس 

از طی فرایند قضایی پرونده هاست.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه قضات دیوان عالی کشور از 
نظر علم، تجربه، ایمان و تعهد در نقطه برتر ایستاده اند و 
دیدگاه هایشان از این علم و تعهد نشأت می گیرد، افزود: 
معتقدم آنچه به عنوان وظیفه نظارتی دیوان عالی کشور 
در قانون اساسی ذکر شده است، اطلاق دارد و محدود به 
نظارت شکلی دیوان و نقض و ابرام آرا نیست بلکه شامل 

نظارت بر قبل، حین و بعد از رسیدگی های قضایی می 
شود.

رئیسی با بیان اینکه در حال حاضر پرونده معوقه در دیوان 
عالی کشور وجود ندارد و پرونده ها غالبا به روز هستند، 
از تلاش قضات دیوان در این زمینه قدردانی کرد و ادامه 
داد: بحث وظیفه نظارتی دیوان عالی کشور از زمان مرحوم 
آیت الله شاهرودی در قوه قضاییه مطرح بود اما در دوره 
ریاست حضرت آیت الله آملی، شکل عملیاتی تری به خود 
گرفت. در این دوره تلاش داریم به نقطه ای برسیم که در 
راستای نظارت دیوان عالی کشور بر اجرای صحیح قوانین 
در محاکم، مشکلات تکراری که موجب نقض آرا می شود 
از بین برود و با اصلاح روش ها، شاهد نقض احکام به دلیل 

ایرادات مشابه و تکراری نباشیم.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه استدلال ها و استنباط های 
قضات در هر مرحله از رسیدگی های قضایی باید در نهایت 
دقت و صحت باشد، پیشنهاد داد: قضات دیوان عالی کشور، 
هر فصل یک بار، مجموعه نظرات خود در خصوص آرای 
صادره از محاکم را که در جلسات هیات عمومی یا سایر 
نشست ها مطرح می شود، با رویکردی آسیب شناسانه 
استخراج و تدوین کنند تا این نظرات، زمینه ساز تدوین 
دستورالعمل ها و بخشنامه هایی برای جلوگیری از تکرار 
کاستی ها و نقایص در رسیدگی های قضایی و نهایتا موجب 

اتقان بیشتر آرای محاکم شود.
رئیسی، جایگاه دیوان عالی کشور و شأن نظارتی آن را 

موجب توقع بحق مردم، نخبگان و اصحاب دعوی از این 
مرجع مهم برای اجرای قوانین، موازین شرعی و تحقق 
عدالت دانست و اظهار کرد: گرچه دیوان عالی کشور امروز 
در نقطه قابل تقدیری ایستاده است اما همچنان تا رسیدن 
به نقطه مطلوب، فاصله وجود دارد و قضات محترم دیوان 
عالی کشور در مسیر نظارت بر اجرای صحیح قوانین در 
محاکم و صدور آرای وحدت رویه، باید کم شدن فاصله 
دیوان با نقطه آرمانی و تحولی خود را همواره مد نظر قرار 

دهند.
رئیس قوه قضاییه، نقش قضات دادسرای دیوان عالی کشور 
و مجموعه رأس و بدنه دیوان را برای رسیدن به نقطه 
مطلوب بسیار مهم ارزیابی کرد و در خصوص ریاست آینده 
دیوان عالی کشور گفت: در صحبتی که با آقای کریمی 
داشتم، ایشان مصمم به رفتن از دیوان عالی کشور بودند و 
در زمان ریاست حضرت آیت الله آملی هم درخواست خود 
را برای بازنشستگی ارائه کرده بودند. ایشان حقیقتا زحمات 
بسیاری را متحمل شدند و تلاش های بسیار موثری در 
مقام ریاست دیوان عالی کشور داشتند که امیدوارم همانند 
سایر روسای دیوان عالی در طول دوره های مختلف، تلاش 
های ماندگار ایشان پیگیری شود و در هر جایگاهی که 
فعالیت می کنند، همچنان منشأ آثار و برکات فراوان باشند.
اساسی،  قانون  اجرای اصل 162  و در  ادامه  رئیسی در 
مشورت با قضات دیوان عالی کشور برای انتخاب رئیس این 
مرجع عالی قضایی را در دستور کار قرار داد و خاطرنشان 

کرد: تا کنون روش های مختلفی برای این مشورت وجود 
داشته است اما نظر بنده این بود که همه قضات دیوان عالی 
در یک جلسه، نظرات خود را به صورت مکتوب ارائه کنند 
تا در خصوص ریاست دیوان عالی کشور تصمیم گیری 
شود. نظراتی را نیز به صورت غیررسمی دریافت کرده ام 
و برخی دوستان، اسامی مختلفی را پیشنهاد داده اند که 
برخی از این گزینه ها داخل دیوان عالی کشور حضور دارند، 
برخی خارج از دیوان و برخی هم اساسا خارج از قوه قضاییه 
هستند. اولویت بنده برای انتصاب رئیس دیوان عالی کشور، 
این است که گزینه مورد نظر از داخل مجموعه دیوان عالی 
کشور باشد و افرادی که خارج از دیوان در قوه قضاییه 
حضور دارند یا خارج از دستگاه قضایی فعالیت می کنند، در 

اولویت های دوم و سوم قرار خواهند داشت.
رئیس قوه قضاییه در پایان، با تاکید مجدد بر ضرورت بهره 
مندی هر چه بیشتر از برکات ماه های شعبان و رمضان به 
ویژه از سوی قضات که به دلیل جایگاه خطیر و خلیفه اللهی 
خود همواره نیازمند عنایات و امدادهای حق متعال و ائمه 
معصومین علیهم السلام هستند، تصریح کرد: امیدواریم 
همگی در جهت فرمایشات مقام معظم رهبری )مدظله 
العالی( در بیانیه گام دوم انقلاب، به درستی نقش خود را در 
اجرای عدالت و افزایش اعتماد عمومی ایفا کنیم و با بهره 
مندی از تجربیات چهار دهه گذشته، حرکتی متفاوت را 
در دستگاه قضایی با همفکری همه قضات، فرهیختگان، 

حقوقدانان و بدنه حوزوی و دانشگاهی کشور آغاز کنیم.
از قضات دیوان عالی  این گزارش، چند تن  براساس 
کشور نقطه نظرات خود را در این جلسه مطرح کردند 
و همگی قضات نیز سه گزینه پیشنهادی خود برای 
به  و  اولویت  ترتیب  به  را  عالی کشور  دیوان  ریاست 

صورت مکتوب ارائه کردند.

رئیس قوه قضاییه: 

باید تمام ظرفیت های دیوان عالی کشور احیا گردد

مهرداد تیموری
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3 اقتصادی

اینستاگرام یکی از محبوب ترین شبکه های 
اجتماعی در زمینه به اشتراک گذاری تصاویر 
و ویدیو است. یک ابزار مهم که برای کارهای 
تبلیغاتی، بازاریابی و کارهای رسانه ای هم از 
آن استفاده می شود.بیش از ۳۰۰ میلیون 
کاربر از سرتاسر دنیا در این شبکه فعالیت 
می کنند. محتوای تصویری که در این شبکه 
اجتماعی قرار می گیرند، باعث میشوند که 
بسیاری از شرکت ها و افراد مختلف بتوانند 
محصولات خودشان را به نمایش در بیاورند 
و برای آنها بازاریابی کنند.به نقل از دیجی 
ها  شرکت  از  بسیاری  حقیقت  در  کالا، 
سیاست هایی را برای جذب دنبال کننده 
در اینستاگرام در نظر می گیرند تا به وسیله 
آنها بتوانند محصول خودشان را بهتر معرفی 
کنند.در حال حاضر این شبکه اجتماعی از 

نظر تبلیغات و بازاریابی بسیار مهم است؛ اما 
باید بتوانید به خوبی از آن استفاده کنید تا 
نتیجه درست بگیرید و محصول خودتان را 
بهتر به مشتریان معرفی کنید.برای اینکه 
مطمئن شوید کاری که در اینستاگرام انجام 
می دهید درست است و شما را با مشکلی 
مواجه نمی کند، نباید ۵ کاری که در ادامه 

به آنها اشاره می کنیم را انجام دهید:

1- اسپم )هرزنامه(
محیط جذاب اینستاگرام خیلی ها را معتاد 
از کاربران در  خودش می کند و بسیاری 
طول روز پست های زیادی را در پروفایل 
خودشان قرار می دهند. این موضوع باعث 
ناراحت شدن کاربران خواهد شد و باعث می 
شود که آنها عکس های شما را دنبال نکنند 
و واکنش نسبت به آن ها نشان ندهند. پست 
هایی که در اینستاگرام قرار می دهید باید 
در یک بازه زمانی خاص باشند تا بتوانند 
ابزارهای  بگذارند.  مردم  روی  زیادی  تاثیر 
شما  به  که  دارند  وجود  مختلفی  آنلاین 
می گویند در چه زمانی باید در اینستاگرام 
پست قرار دهید تا بازدید بیشتری داشته 
باشد. اگر بیش از اندازه درباره محصولی که 
می خواهید به فروش برسانید، تبلیغ کنید، 
از صفحه شما خارج می شوند و  کاربران 

دیگر آن را دنبال نخواهندکرد.

2- عکس هایی با کیفیت بد
به  اجتماعی  شبکه  این  در  که  محتوایی 
اشتراک می گذارید، باید بسیار باکیفیت و 
مهم باشند. تمام نظرها به این محتوا جلب 
می شوند و به همین دلیل باید تصویری قرار 
دهید که بسیار واضح باشد و بتواند مردم 
را به سمت خودش جلب کند. اگر تصاویر 
بی کیفیت قرار دهید، استقبال مردم را از 
داد. یک تصویر خوب می  دست خواهید 
تواند تمام ویژگی های محصول شما را به 
نمایش دربیاورد تا مردم نسبت به خرید آن 

تشویق شوند.

3- ضعیف بودن قسمت بیوگرافی
اطلاعات   Bio قسمت  در  کاربران  بیشتر 
برای  موضوع  این  دهند.  نمی  قرار  خوبی 

افرادی که می خواهند محصول خودشان را 
به فروش برسانند بسیار مهم خواهدبود. این 
قسمت نخستین چیزی است که کاربران 
را در  اطلاعات مهمی  را مشاهدهباید  آن 
این قسمت یادداشت کنید تا بتوانند نظر 
مخاطب را به سمت خودشان جلب کنند. 
این اطلاعات باعث می شود که مردم صفحه 
شما را دنبال کنند و حتی بتوانند محصول 

را خریداری کنند.

۴- در ارتباط نبودن با کاربران
به یاد داشته باشید که اینستاگرام یک شبکه 
اجتماعی است که به وسیله آن می توانید 
کار خودتان را بهینه کنید. باید سعی کنید 
با افرادی که در این شبکه فعالیت می کنند 
در ارتباط باشید. افرادی که در حوزه شما 
فعالیت می کنند را دنبال کنید.روی مطلب 
های مختلف کامنت بگذارید و افراد گوناگون 

را تگ کنید تا در ذهن مخاطب بمانید. توجه 
داشته باشید که این شبکه اجتماعی برای 
کارهای تبلیغاتی بسیار مفید است. در تعامل 
بودن با کاربران باعث می شود که نظر آن ها 
نسبت به محصولی که به فروش می رسانید، 

جلب شود.

5- عدم استفاده از هشتگ های مرتبط
هشتگ یک ویزگی بسیار مهم در اینستاگرام 
است. به وسیله آن ها می توان به موضوعات 
مشابه دسترسی داشت. با هشتگ درست 
برند  یک  به  را  خود  محصول  توانید  می 
 ۹1 از  بیش  کنید.  تبدیل  شده  شناخته 
درصد پست هایی که در اینستاگرام ارسال 
می شوند، شامل هشتگ هستند. البته در 
و  کنید  برقرار  تعادل  باید  آنها  از  استفاده 
هشتگ هایی را برای عکس خود انتخاب 

کنید که به آن ارتباط دارند.

دانشگاه،  )مدرس  قوامی  علی  دکتر 
 - بازار(  تحلیل گر  و  تجاری  مشاور 
بازاریابی الکترونیک یا دیجیتال مارکتینگ، 
به نوعی از بازاریابی اطلاق می شود که با 
همانند  الکترونیکی  ابزارهای  از  استفاده 
کنسول  هوشمند،  تلفن  شخصی،  رایانه 
بازی و ... منتشر شده و از طریق آن به 
جذب مخاطب پرداخته می شود. همچنین 
این نوع بازاریابی در کانال ها و بسترهای 
وب سایت،  همانند  متنوعی  الکترونیکی 
اجتماعی  الکترونیک و شبکه های  پست 
عملیاتی می شوند. در ادامه به بررسی روند 
مارکتینگ  دیجیتال  ابزارهای  راه اندازی 
)الفبای بازاریابی دیجیتال( از ابتدا تا انتها 

می پردازیم:

طراحی سایت
وب سایت هویت برند شما در فضای آنلاین 
است؛ ساختن سایت با طراحی و کاربری 
مناسب برای کاربران، مرحله اول از موفقیت 

دیجیتال مارکتینگ است.

طراحی ریسپانسیو  )واکنشگرا(
67 درصد کاربران وب سایت، علاقۀ بیشتری 
به سفارش در سایت های دارند که سازگار با 

موبایل هستند.
تعداد صفحات وب سایت شرکت هایی که 
برابر  هفت  هستند،  صفحه  از ۳۰  بیشتر 
بازدید بیشتری نسبت به سایت هایی که 1۰ 

صفحه هستند، دارند.

آنالیز دیتا
شش درصد از میانگین بودجه مارکتینگ 
تا شما  آنالیز دیتا مصرف می شود؛  برای 
به  کرده اید  که  هزینه ای  شوید  مطمئن 

صورت درست مصرف شده است.

کسب و کار الکترونیک
به  دارد  اشاره  الکترونیک  کار  و  کسب 
را  خود  بازدیدکنندگان  که  تکنیک هایی 
محصولات  و  سرویس  خرید  به  تشویق 

می کنند.

نرم افزار موبایل
اشخاصی که دارای اسمارت فون هستند و 
اپلیکیشن برند شما را دانلود کرده اند %4۰ 
شما  سرویس های  و  محصولات  از  بیشتر 

خریداری می کنند.

پیام کوتاه
۹۸ درصد از پیام های ارسالی باز می شود؛ 
۹۰ درصد استفاده کننده های موبایل پیام 
کوتاه خود را در 1۵ دقیقه اول بعد از ارسال 

باز می کنند.

تبلیغات  موبایلی
پیش بینی می شود درآمد تبلیغات موبایل در 
سال 2۰17 به میزان 42 میلیارد دلار برسد.

ایمیل مارکتینگ
ایمیل  می گویند  بازاریابان  از  درصد   ۸۹

اصلی ترین راه برای رهبری کمپین هاست.

نمایش تبلیغات
آمریکا  آنلاین  کاربران  از  درصد   24/7

تبلیغات را مشاهده می کنند.
پرداخت کلیکی

64/6 درصد از پرداخت های کلیکی باعث به 
ثمر رسیدن تبلیغات هدفمند می شود.

بهینه سازی موتورهای جستجو
7۰ درصد لینک هایی که از جستجو کلیک 
می  هدایت  درست  مسیر  به  خورند،  می 

شوند.

لینک های معرفی شده

از  شرکت ها  جدید  تجارت  از  درصد   6۵
لینک های معرفی شده بدست می آید.

بازاریابی توسط تولید محتوا
محتوا اصلی ترین بخش مارکتینگ است؛ 
محتوای خوب شامل ویدئو، عکس و مطلب 

مناسب در مورد برند شماست.

تبلیغات وایرال ویدئو
بعد از تماشای ویدئو تبلیغاتی و بازاریابی یک 
برند، محصولات آن شرکت 12 درصد بیشتر 

خریداری می شود.

بلاگ

از صفحه اصلی  بلاگ 4۳4 درصد بیشتر 
های  لینک  از  بیشتر  درصد  و ۹7  سایت 

تبلیغاتی بازدید دارد.

اینفوگرافیک
تجارت هایی که از اینفوگرافیک استفاده می 
کنند 12 درصد ترافیک بیشتری نسبت به 
کمپانی هایی که اینفوگرافیک استفاده نمی 

کنند، دارند.

پخش زنده در سایت و وبینار
کار   B2B که  بازاریابانی  از  درصد   61
می کنند، اعتقاد دارند وبینار از پرتأثیرترین 

تاکتیک های بازاریابی است.

بازاریابی شبکه های اجتماعی
پلتفرم  پرقدرت ترین  اجتماعی  شبکه های 
برای رونق بخشیدن به تجارت شما هستند.

گویند:  می  مشتریان  از  درصد   ۸2 n
فیسبوک جای مناسبی برای ایجاد جذابیت 

یک برند.
n  64 درصد از اشخاصی که از لینکدین 
شما  شرکت  سایت  به  می کنند،  بازدید 

مراجعه خواهند کرد.
n  ۵۰ درصد ترافیک موبایل، از ویدیوهای 

یوتیوب است.
n  44 درصد بازاریابان، مشتریان خود را از 

توئیتر بدست می آورند.
پربازدید  پست های  از  درصد   21  n
پینترست، سبب خرید آن محصول می شود.

۵ اشتباه رایج در 
بازاریابی اینستاگرام

الفبای بازاریابی دیجیتال

علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه
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ورزشی

چهره خوب
سپید رود و نادر دست نشان

رشت  رود  سپید 
تیمی که برای بقا در 
لیگ برتر تنها شش 
بازی فرصت داشت و 
اولین ایستگاه هم تیم 
پرستاره تراکتورسازی 
بود که برای قهرمانی 
می جنگد و موفق شد 
در دیداری تماشایی با نتیجه سه بر یک کهکشانی های فوتبال 

ایران را شکست دهند.
چهره خوب این شماره نشریه »دنیای هوادار«نادر دست نشان 
و تیم سپید رود رشت  است که توانست با دستان خالی و تنها 
با حمایت هواداران پرشور خود یک سه امتیاز با ارزش را از آن 

خود کنند.
حالا با توجه به باخت نفت مسجدسلیمان برابر پدیده، فاصله 
سپیدرود با این تیم تنها یک امتیاز شده و آن ها بازی مستقیم 
با یکدیگر دارند. نبردی شش امتیازی که برد هر کدام حکم بقا 

را برای آن ها امضا می کند.

چهره بد
زاهدی فر

محمدحسین زاهدی 
بازی  مهمترین  فر 
هفته بیست و پنجم 
را در اصفهان قضاوت 
اشتباه  یک  وبا  کرد 

بزرگ همراه شد.
 ، حیدرسیلمانی 
رودنیل، محمد فنایی 
و علی خسروی کارشناسانی هستند که اعلام کرده اند گلی 
که استقلال در دقیقه ۸7 به ثمر رساند سالم بوده و نباید مردود 
اعلام می شده است و بیشک اگر پاتوسی در دقیقه ۹۸ گل 
برتری را برای استقلال به ثمر نمی رساند شاید اکنون آماج 

حملات آبی ها قرار داشت.
چهره بد این هفته دنیای هوادار محمد حسین زاهدی فر است 
که امیدواریم در هفته های آتی و با توجه به حساسیت بازی ها 

شاهد قضاوت خوبی از این داور فوتبال ایران باشیم.

چهره زشت
محسن فروزان

در  فروزان  محسن 
بازی مقابل سپید رود 
روی دو گل به دلیل 
اشتباهی که انجام داد 
نقش داشت و بعد از 
این بازی خبری مبنی 
بر کنار گذاشته شدن 
از  تراکتورسازی  از  او 

سوی محمدرضا زنوزی مالک باشگاه مطرح شد.
اظهار نظرهای زنوزی در این رابطه در متشنج شدن جو تاثیر 
زیادی داشت  و فضا را کاملا علیه دروازه بان تراکتورسازی کرد.
در همین راستا وقتی محسن فروزان همراه تراکتورسازی در 
حال ورود به سالن فرودگاه رشت برای بازگشت به تبریز بود 
چند هوادار سمت او آمدند و به این بازیکن اعتراض  و او را 

متهم به تبانی کردند!
این مسئله باعث درگیری طرفین شد و در نهایت این افراد 
که خودشان را هوادار تراکتورسازی می دانستد به این بازیکن 
فحاشی کرده و حسن آذرنیا و مدیر روابط عمومی تراکتورسازی 

که در آنجا حضور داشتند طرفین را از هم جدا کردند.
چهره زشت این شماره دنیای هوادار محسن فروزانی است که 
فحاشی های او به چند هوادار در فرودگاه رشت کاملا اتفاقات 
زشتی را رقم زد که این فیلم در حال حاضر در فضای مجازی 

دست به دست می چرخد.

خوب بد زشت

لیگ دسته یک باشگاه های کشور 
نزدیک  خود  حساس  روزهای  به 
می شود و شاگردان مجتبی حسینی 
بسیار امیدوار هستند که در سه دیدار 
پایانی خود و کسب امتیازات لازم به 

لیگ برتر فوتبال ایران صعود کنند
تیم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
فوتبال گل ریحان البرز با یک برد در 
برابر کارون اروند خرمشهر، توانست 
جایگاه خود را در جدول لیگ دسته 
یک کشور ارتقاء و جهشی 2 پله ای 
داشته باشد. نماینده فوتبال البرز به 
دور از حواشی ، آرام آرام رنگ مدعی 
به خود گرفته و این روزها، به کسب 

آرزوی دیرینه مردم استان البرز که 
صعود به لیگ برتر است هر چه بیشتر 

نزدیک تر شود.
بازیکنان این تیم هم قسم شده اند 
توان  با تمامی  بازی ها،  ادامه  تا در 
جنگیده و صعود به لیگ برتر را به 
استان  این  مردم  به  عیدی  عنوان 

تقدیم کنند.
گل ریحان پیش از این با بدشانسی 
تا  شد  که سبب  بوده  مواجه  هایی 
این تیم آنچنان که باید نتواند نتایج 
خوبی کسب کند، این بد شانسی ها 
در حالی برای این تیم رقم خورد که 
در ابتدای بازی های لیگ دسته یک 

کشور، گل ریحان صدر نشین بود.
تلاش  حسینی   مجتبی  شاگردان 
می کنند تا با انگیزه بیشتر و کسب 
امتیازهای بیشتر، جایگاه خود را در 
جدول لیگ بالاتر برده و یک قدم به 

هدف نهایی خود نزدیک تر شوند.

مجتبی حسینی سرمربی گل ریحان 
البرز در ارتباط با آخرین وضعیت تیم 
»دنیای  خبرنگار  با  گفتگو  در  خود 
هوادار «گفت:کسب سه امتیاز مقابل 
ارزش  از  ما  برای  نماینده خرمشهر 
به  توجه  با  و  بود  برخوردار  بالایی 
های  تیم  توسط  امتیاز  عدم کسب 
صدرنشین بسیار امیدوار شدیم که 
در دیدار های آینده به صدر جدول 

صعود کنیم.
وی ادامه داد: بازی این هفته ما مقابل 
سرخپوشان از اهمیت بالایی برخوردار 
است و فقط برای کسب سه امتیاز به 

میدان مسابقه خواهیم رفت.
حسینی در ارتباط با صعود به لیگ 

برتر گفت:یک غفلت می تواند تیم 
را ما از جمع مدعیان دور کند و باید 
بازیکنانم این را بدانند که چقدر این 

هفته های پایانی با ارزش است.
به گزارش دنیای هوادار این روزها این 
تیم به عنوان یکی از مدعیان صعود 
به لیگ برتر مطرح است و حریفان 
به خوبی می دانند که در بازی های 
پیش روی با فرزندان البرز بازی های 

آسانی نخواهند داشت.
 46 با  اکنون  هم  البرز  ریحان  گل 
گهر  گل  های  تیم  از  پس  امتیاز 
سیرجان و شاهین شهرداری بوشهر 
در مکان سوم جدول لیگ دسته یک 

کشور قرار دارد.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

»گل ریحان« ، امیدوار 
برای رسیدن به لیگ برتر 

مالک باشگاه تراکتورسازی در ادامه 
اقدامات عجیب خود، حکم به کنار 

گذاشته شدن محسن فروزان داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، شکست 
۳ بر یک تراکتورسازی برابر سپیدرود 
احساسی  تصمیم  تا یک  بود  کافی 
دیگر از سوی محمدرضا زنوزی مطلق، 
گرفته  تراکتورسازی  باشگاه  مالک 
شود؛ »محرومیت فروزان تا زمانی که 
کمیته انضباطی باشگاه تحقیقاتش را 
درباره عملکرد او در بازی با سپیدرود 

کامل کند«.
فروزان در دو گل از سه گل سپیدرود 
دور  نمایشی  و  بود  اصلی  مقصر 
با  همواره  که  او  داشت.  انتظار  از 
اعتمادبه نفس بالایی حرف می زند این 
بار نمایشی ضعیف داشت تا جایی که 
تراکتورسازی  اصلی شکست  مقصر 

کنار  برای  زنوزی  تصمیم  اما  بود، 
تیمش  دروازه بان  شدن  گذاشته 
بود.  آماتور  فروزان  نمایش  اندازه  به 
راضی  برای  احساسی  تصمیم  یک 
نگه داشتن هواداران تراکتورسازی و 
اینکه بخواهد همچنان مرد محبوب 
تبریزی ها باشد آن هم در شرایطی که 
اعضای تیم پس از بازی هنوز به هتل 
محل اقامت خود در رشت نرسیده 

بودند و داخل اتوبوس بودند!
و  آرام تر  فضایی  در  نبود  بهتر  آیا   
تصمیم گیری  احساسات  از  دور  به 
مالک  نیست  بهتر  آیا  می شد؟ 
که  تراکتورسازی  باشگاه  احساسی 
بازیکنان حرفه ای با پول های حرفه ای 
حرفه ای  هم  خودش  کرده،  جذب 

برخورد کند؟
 آیا جرج لینکز سرمربی تراکتورسازی 

داشته  قرار  تصمیم  این  جریان  در 
با  از مشورت  زنوزی پس  آیا  است؟ 
سرمربی تیم این تصمیم را گرفته و 
رسانه ای کرده است؟ لینکز در نشست 
خبری پس از بازی تنها به این نکته 
اشاره کرد که روز بد فروزان بوده و 
حرف دیگری نزد. شاید هم این مربی 
بلژیکی غیرحرفه ای بوده که فروزان را 

بلافاصله پس از بازی کنار نگذاشت!
بود  داده  نشان  این  از  پیش  زنوزی 
که چون مالک باشگاه است و هزینه 
می کند پس باید در تمام موارد نظر 
ورزش  وزیر  می تواند  حتی  و  بدهد 

و رئیس فدراسیون را هم زیر سؤال 
ببرد. او پس از بازی با سپیدرود به 
داوری  اشتباهات  که  آنچه  دلیل 
خوانده، علیه وزیر ورزش موضع گیری 
کرد و حرف از مهندسی شدن نتایج 

به میان آورد!
مدیرعامل  روزها  این  تراکتورسازی 
می شود.  اداره  سرپرست  با  و  ندارد 
البته که نیازی هم به مدیرعامل ندارد، 
این باشگاه نه مدیرعامل می خواهد، 
نه سرپرست، نه هیئت مدیره و نه 
را  کارها  این  همه  زنوزی  سرمربی؛ 

همزمان انجام می دهد!

اتفاقاتی عجیب در تبریز؛

محمدرضا زنوزی؛ مالک، مدیرعامل و 
سرمربی تراکتورسازی!

کاپیتان تیم فوتبال ملوان انزلی گفت: 
یکی از آرزوهایم این بود که در انزلی 
و در کنار هواداران ملوان از فوتبال 

خداحافظی کنم.
پژمان نوری اظهار داشت: خداحافظی 

نیست  غیرمنتظره  فوتبال  از  من 
بازی  فوتبال  کافی  اندازه  به  دیگر 
کرده ام. فکر می کنم هر آغازی یک 
پایانی دارد. خیلی خوشحالم که این 
میدان را در اختیار جوانان می گذارم  
و امیدوارم جوانان خودشان را نشان 
بدهند این شهر و این استان جوانان 

خوب و مستعدی دارد.
به  دست  همه  امیدوارم  افزود:  وی 
از  را  جوانان  و  بدهند  همه  دست 

که  همین  بکشند.  بالا  فنی  لحاظ 
به جایگاه اصلی خودش  ملوان هم 
برگردد من هم خیلی خوشحالم که 
فوتبالم را در این شهر و در کنار این 
مردم آغاز کردم، با این مردم بزرگ 
شدم و آدم خیلی خوشبختی هستم 
که بازی خداحافظی ام را در کنار این 
مردم انجام دادم. دوست داشتم که 
در استادیوم انزلی خداحافظی کنم. 
مازیار زارع هم دوست داشت چنین 

سیدجلال  نشد.  اما  بکند  کاری 
دیگر جوانان هم همین  و  رافخائی 
آرزو را دارند امیدوارم قدر این جوانان 
رافخائی،  سیدجلال  قدر  بدانیم  را 

مازیار زارع و بازیکنان را بدانیم. 
اینکه ادامه فعالیتش  وی در مورد 
در فوتبال چگونه خواهد بود، گفت: 
را  مربیگری  دارم  دوست  خیلی 
باشم  بچه ها  کنار  در  و  ادامه دهم 

و کمک کنم.

مربیگری را دوست دارم

نوری: به اندازه کافی فوتبال بازی کردم

هومن ناظمی
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۵ ورزشی

پرسپولیس در جمع 50 تیم
 پر طرفدار جهان

تاک اسپورت، میانگین حضور تماشاگران در پنج سال اخیر را 
مورد بررسی قرار داد تا پر تماشاگرترین تیم های فوتبال جهان 

را اعلام کند.
تیم هایی  جهان  سراسر  در  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حضور دارند که هواداران زیادی را هر هفته به ورزشگاه ها 
تماشا  نزدیک  از  را  تیم های شان  بازی های  تا  می کشانند 
کنند. برخی از تماشاگران چه در روزهای آفتابی یا بارانی 
در  دارند.  و حضور گسترده ای  نمی کنند  رها  را  تیم شان 
این بین مرکز آمار فوتبال اقدام به بررسی تماشاگران در 
بازی های خانگی خودشان کرده اند تا ۵۰ باشگاه پر طرفدار 

فوتبال جهان را اعلام کنند.
با  تا 2۰1۸  بین سال های 2۰1۳  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
میانگین ۳6.2۵ تماشاگر به ازای هر بازی خانگی در رده چهل 

و نهم و بالاتر از تیم رئال بتیس قرار گرفته است.

دیدار ایران با اسپانیا و پرتغال 
قطعی شد

با اعلام علی رعدی، مدیر فنی تیم ملی فوتسال بانوان ایران 
دیدار دوستانه با تیم های اسپانیا و پرتغال در تورنمنت چهار 

جانبه روسیه قطعی شده است.
آخرین  مورد  در  رعدی  علی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
وضعیت تیم ملی فوتسال بانوان ایران می گوید: از 26 فروردین 
بچه ها وارد اردو می شوند و ازبیست و هفتم تمرینات به طور 
جدی آغاز می شود. این تمرینات تا روز پایان ماه ادامه خواهد 
داشت و بعد از آن بچه ها چند روزی استراحت خواهند کرد 
و دور جدید تمرینات از ۸ اردیبهشت آغاز می شود و تیم روز 
چهاردهم عازم روسیه می شود. ما در روز 1۵ اردیبهشت با 
پرتغال بازی می کنیم. یک روز بعد با روسیه بازی خواهیم 
داشت. روز هفدهم استراحت می کنیم و روز 1۸ هم به مصاف 
اسپانیا خواهیم رفت. بازی با چنین تیم هایی که جز تیم های 
خوب جهان به حساب می آیند برای ما حکم کیمیا را خواهد 
داشت و قطعا پشت سر گذاشتن این بازی ها برای همه اعضای 

تیم تجریبات گرانبهایی را ثبت خواهد کرد.  
علی رعدی در واکنش به این مسئله که او و دیگر اعضای 
کادر فنی تیم ملی فوتسال بانوان کار سختی را پیش رو 
خواهند داشت چون تیم ملی قبلا دو بار قهرمان جام ملت 
های آسیا شده است، گفت: ما سخت تلاش می کنیم که 
بانوان در حال  رو به جلو گام برداریم. تیم ملی فوتسال 

پوست اندازی است.

ادامه باخت های حریف
 آسیایی ذوب آهن

الوصل امارات دیدار خانگی مقابل شباب الاهلی را واگذار 
کرد.

هفته  مسابقات  چارچوب  در  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
بیستم لیگ برتر امارات، تیم الوصل که یکی از رقبای آسیایی 
ذوب آهن ایران است، از ساعت 21 امشب در استادیوم زعبیل 

دبی به مصاف تیم رده دومی شباب الاهلی رفت.
تیم الوصل که در هفته گذشته لیگ برتر امارات با نتیجه 
4 بر 2 مقابل النصر شکست خورده و در دیدار اخیر لیگ 
بود،  باخته  ذوب آهن  برابر  خانه  در  نیز  آسیا  قهرمانان 
امشب هم در دیدار با شباب الاهلی نتوانست موفق شود 
و با نتیجه 4 بر 2 مغلوب شد تا 2۳ امتیازی و در جایگاه 

نهم جدول بماند.
الوصل امارات پنج روز دیگر در هفته بیست و یکم لیگ برتر باید 
مقابل الفجیره قرار بگیرد و پس از آن برای دیدار هفته چهارم 
لیگ قهرمانان آسیا به ایران سفر کند و به مصاف ذوب آهن 

برود.

خبر

استقلال توانست دو برد با ارزش مقابل 
الهلال و سپاهان اصفهان کسب کند و 
باز هم هواداران استقلال امیدوار باشند تا 
این تیم بتواند فصل را به بهترین شکل 

به پایان برساند.
به گزارش »دنیای هوادار«، برد استقلال 
در سپاهان زمانی اتفاق افتاد که شاید 
قهرمانی  برای  فرصتی  دیگر  آبی ها 
برد  این  حال  این  با  باشند.  نداشته 
برای استقلال و بویژه مربی آلمانی اش 
شیرینی زیادی دارد. استقلال در بازی 
رفت با وجود برتری نسبی به سپاهان 
اصفهان  در  که  بود  مصمم  و  باخت 
انگیزه  تنها  انتقام  البته  کند.  جبران 
از  پس  نبود.  بازی  این  در  استقلال 
شکست در شهرآورد و تساوی مقابل 
از کورس عقب  را  استقلال  سایپا که 
انداخت، گرفتن سه امتیاز این بازی برای 
گرفتن سهمیه لیگ قهرمانان حیاتی 
بود. هرچند بازی حساس نقش جهان 
انتظارات را برآورده نکرد و لغزنده بودن 
زمین هم روی کیفیت بازی دو تیم اثر 
گذاشته بود، با این حال باز هم برتری 
نسبی با استقلال بود و برنامه بهتری 

برای گرفتن سه امتیاز داشت.
کرنر  روی  پایانی  دقایق  در  استقلال 
پاتوسی و ضربه سر علی کریمی به گل 

رسید که داور در تصمیمی عجیب آن 
را مردود اعلام کرد. در بررسی تصاویر 
آهسته هم خطایی به نظر نمی رسید و 
استقلالی  ها بعد از این سوت احساس 
را داشتند، بخصوص  قربانی  تیم  یک 
اینکه بعد از بازی رفت هم به تصمیمات 
دیدنی  گل  بودند.  معترض  داور 
پاتوسی در ثانیه های آخر استقلال را 
به سه امتیازی رساند که حق خودش 
می دانست و کمک کرد این تیم بالاتر از 

سپاهان به رتبه سوم برگردد.
اهمیت خیلی  برای شفر  اما  برد  این 
از  پس  که  می شد  گفته  دارد.  زیادی 
دو نتیجه ضعیف استقلال در لیگ برتر 
باشگاه به مربی آلمانی اولتیماتوم داده 
بود که باید در دو بازی الهلال و سپاهان 
نتیجه بگیرد. کمتر هواداری می توانست 
تصور کند که استقلال بحران زده بتواند 
در این دو بازی نتایج خوبی بگیرد. از 
طرفی تیم هنوز گرفتار شوک باخت 
دربی و حواشی آن بود و از طرف دیگر 
بزرگ  بازی های  در  شفر  آمار ضعیف 
نمی گذاشت.  امیدواری  برای  جایی 
آخرین برد مهم استقلال به بازی رفت 
تراکتورسازی برمی گشت و این تیم در 
از  هیچکدام  بود  نتوانسته  لیگ  ادامه 
حریفان مستقیمش را شکست دهد. با 

این حال استقلال موفق شد در پنج روز 
دو بازی بزرگ را ببرد و شفر و تیمش 

این پیچ خطرناک را پشت سر بگذارند.
مربی آلمانی تیمی را برد که به عنوان 
نیمکت  مدعیان  از  یکی  سرمربی 
استقلال را دارد. باخت شفر در این بازی 
احتمال بازگشت قلعه نویی به استقلال 

را در پایان فصل بیشتر می کرد. مربی 
آلمانی هرچند یک سال دیگر قرارداد 
از  و  بازی  این  در  شکست  ولی  دارد، 
دست دادن سهمیه ممکن بود باشگاه 
را مجبور به برکناری اش کند، ولی این 
دو برد مهم یک بار دیگر موقعیتش روی 

نیمکت آبی را تثبیت کرد.

دنیای هوادار گزارش می دهد؛

استقلال آماده، هرچند کمی دیر

پیشکسوت باشگاه استقلال می گوید 
این تیم با شایستگی از سد سپاهان 

گذشته است.
منصور  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
استقلال  پیروزی  درباره  رشیدی 
طول  در  کرد:  اظهار  سپاهان  برابر 
بازی سپاهانی ها بازی قابل قبولی از 
خود ارائه کردند و چند بازی خوب 
به دست آوردند اما مدافعان استقلال 
که  نمی دادند  اجازه  هوشمندی  با 
سپاهان به گل برسد. در مقابل هم 
استقلال  بازی  نوع  در  که  تغییرات 
ایجاد شده بود، باعث شد تیم حریف 

به عقب برود و استقلال فرصت گلزنی 
به دست بیاورد که البته روی یکی از 
همین فرصت ها به گل رسیدند و داور 
هم گل را نپذیرفت. استقلال بعد از 
پیروزی برابر الهلال با روحیه مضاعف 
مزد  و  داشت  حضور  بازی  این  در 

تلاشش را گرفت.

او در ادامه اضافه کرد: پس از شکست 
برابر پرسپولیس در داربی و عملکرد 
ضعیف در برابر سایپا شاید خیلی ها 
برای وضعیت استقلال نگران بودند 
همه  الهلال  مقابل  تیم  عملکرد  اما 

چیز را تغییر داد. الان تیم دیگر یک 
نمایش  به  به جلو  رو  و  بازی خوب 
به  الهلال  برابر  می گذارد. وقتی تیم 
پیروزی رسید همه انتظار داشتند تیم 
برابر سپاهان هم پیروز باشد و شانس 
هم  الان  بیاورد.  دست  به  قهرمانی 
دیدید چقدر خوب سپاهان پرمهره را 
که می خواست در خانه اش برنده باشد 

شکست دهد.
بازیکنان  عملکرد  درباره  رشیدی 
خارجی استقلال هم گفت: آن ها واقعاً 
تأثیرگذار ظاهر می شوند. شما دیدید 
مدافعان  بین  از  چطور  پاتوسی  که 

سپاهان گذشت و توانست دروازه را باز 
کند. در طول بازی هم بارها و بارها 
منشأ سعی داشت دروازه حریف را باز 
کند که البته ناموفق بود اما عملکرد 
بود  شده  باعث  خارجی  بازیکنان 
استقلال بتواند فرصت گلزنی خوبی 

روی دروازه حریف به دست بیاورد.
او در پاسخ به این سوال که آیا برای 
استقلال شانس قهرمانی قائل هستید 
یا خیر گفت: خیلی سخت است که از 
الان درباره قهرمانی صحبت کنیم اما 
همه چیز به بازی های آینده بستگی 

دارد.

استقلال مزد زحماتش را گرفت

 احترام رحمتی باید حفظ شود

فرهاد مجیدی بعد از اتفاقاتی که در 
ورزشگاه نقش جهان رخ داد واکنش 
تندی به امیر قلعه نویی نشان داد 
و متنی با مشت های گره کرده را 

منتشر کرد.
دیدار  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
استقلال و سپاهان هر چند با حداقل 
حاشیه و تنش به پایان رسید اما حالا 
فرهاد مجیدی با انتشار یک استوری 
در صفحه شخصی نسبت به اتفاقات 

دیروز واکنش نشان داد.
قبل  گذشته  روز  نویی  قلعه  امیر 
نیمکت  سراغ  به  مسابقه  شروع  از 

با  گرمی  برخورد  و  رفت  استقلال 
مجیدی  فرهاد  جز  به  اعضا  همه 
نیز  آن  تصویر  که  دقایقی  داشت؛ 
مجازی  فضای  در  و  شد  منتشر 
مشخص  و  داشت  بسیاری  بازتاب 
شد که هر دو نفر همچنان اختلافات 
عمیقی دارند و این اختلافات هنوز 

حل نشده است.
فرهاد مجیدی حالا با انتشار تصویری 
از مشت های گره کرده خود که قطعا 
بی ارتباط به داستان معروف مشت 
به  نسبت  نیست،  کرده  گره  های 
اتفاقات دیروز و برد استقلال واکنش 

نشان داد و در این واکنش به صورت 
غیر مستقیم اما آشکارا به قلعه نویی 

حمله کرده است.
خود  شخصی  صفحه  در  مجیدی 
نوشت: »تا کی می خواهید استقلال 
جام نیاره؟ فقط می خواهید با شما 
تا زمانی  بیاره؟ هواداران عزیز!  جام 
و  باشن  استقلال  بیرون  آقایان  که 
سربازهاشون داخل باشگاه و مواجب 
بگیراشون روی سکوها باشن و تیشه 
به ریشه تیم بزنند، استقلال قهرمان 

نمی شود. تا بعد«
این صحبت ها هر چند نامی از امیر 
قلعه نویی در آن دیده نمی شود اما 
با توجه به کد هایی که در آن آشکارا 
انتخاب  تصویر  البته  و  دارد  وجود 
شده قلعه نویی را خطاب قرارداده تا 

احتمالا شاهد یکی از جنجال های 
آینده  روزهای  طی  فوتبال  بزرگ 

باشیم.

تنش در اینستاگرام؛

مشت گره کرده مجیدی علیه قلعه نویی

ر دا هوا ینستا  ا
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این روز ها با هر کدام از قهرمانان شاخص 
از  دور  چندان  نه  روزگاری  که  کشتی 
سکوهای جهان و المپیک بالا رفته و برای 
اند همکلام  بوده  آفرین  افتخار  کشورمان 
می شویم زبان به گلایه می گشاید. بسیاری 
از آنان از اینکه به سبب یک آسیب دیدگی 
از  و  فراموشی سپرده شده  به  زود  خیلی 
یادها رفته اند غمگین اند. مسعود اسماعیل 
پور، حسن رحیمی، صادق گودرزی، احمد 

محمدی، مهدی محمدی و... 
این دلاوران کشتی آنگاه که در اوج آمادگی 

افتخارافرینی  بزرگ  میادین  در  و  بودند 
می کردند مسئولین برایشان دست افشانی 
می کردند و برای تداوم پیروزیشان وعده ها 
می دادند اما تا  آسیب دیدگی و مصدومیت 
از  تنها  نه  شد  گریبانگیرشان  ناخواسته 
نیز خارج  از دل ها  بلکه  برفتند  دیده ها 
شدند. قبل از این جمع،رضا یزدانی هم به 
واسطه آسیب دیدگی و طی دوران نقاهت 
گذاشته  کنار  کشتی  اول  سطح  از  عملا 
شد و بعد ها هم که سلامتی خود را باز 
کرد  میدان  در  درخواست حضور  و  یافت 
برایش فرایند تعریف شد تا بدون طی آن 
نتواند پیراهن تیم ملی را در بر کند. حسن 
را در  المپیک و جهان  رحیمی که مدال 
وقتی  داده،  جای  خود  افتخارات  ویترین 
میادین  از  مدتی  و  شد  مصدومیت  دچار 
دور شد جهت برگشت دوباره به سطح اول 

کشتی چه مشقت ها که نکشید.

به او نیز چون رضا یزدانی تکلیف کردند تا 
از ابتدا شروع کند. رحیمی نیز همانند رضا 
نپذیرفت و تا هنگامی که تصور می کرد نمی 
خواهند شان او حفظ شود وارد میدان نشد.

هزینه هایی که بر گرده قهرمانان 
سنگینی می کند

اغلب قهرمانانی که دچار مصدومیت و یا 
چون مهدی محمدی براثر عوارض ناشی 
از تمرینات سنگین دچار مشکلات جسمی 
شدند از بی توجهی و کم لطفی مسیولین 
در حمایت از خود گله دارند. برخی از آنان 
چون حسن رحیمی و احمد محمدی که 
هنوز عاشق کشتی و خود را مدیون این 
ورزش می دانند علی رغم عشق به کشتی، 
نهانی از اینکه وارد عرصه ای شده اند که به 
اصطلاح پهلوان زنده را عشق است دلخورند. 
مسئولین که روزگاری با مسعود اسماعیل 

پور و رضا یزدانی عکس یادگاری می گرفتند 
به هنگام مصدومیت یادی از ایشان نکردند. 
این همه به کنار و اصلا بحث مصدومیت 
و حوادث را در نظر نگیریم چرا باید جمع 
قهرمانان یاد شده و بسیاری چون ایشان 
بتواند  ای که  نداشتن حرفه  و  بیکاری  از 
تامین کند دلخورباشند؟  را  آنها  معیشت 
کاش  که  المپیک  قهرمان  تقاضای  آیا 
کار در خور نام و جایگاه خود داشتم تا از 
این طریق زندگی خود را اداره به سهولت 
اداره می کردم تقاضای بزرگی است؟ شاید 
نبود  احمدمحمدی  کارمند  پدر  چنانچه 
و  حاج محمود اسماعیل پور از فرزندش 
مسعود پشتیبانی نمی کرد، این دارندگان 
مدال جهان برای ادامه دوران قهرمانی دچار 

مشکل می شدند.
نقش  و  هستند   کار  کجای  مسئولین 
دستگاه ورزش و کمیته المپیک در راستای 

حمایت از قهرمانان چه می شود؟ اصلا یکی 
بگوید نقش صندوق حمایت از قهرمانان در 
قبال قهرمانان چیست؟ چرا باید ورزشکاران 
میادین  آفرین  افتخار  که  کشورمان  ملی 
بزرگ و برافرازنده پرچم کشورمان در عرصه 
های مختلف، برای امرار معاش چنین دچار 
مشکل باشند؟ مگر نه اینکه  تمام تلاش 
مسئولین ورزش آن است تا شرایط را برای 
میادین  در  نخبه  ورزشکاران  مدال  کسب 
بزرگ از به کارگیرند، پس چرا وقتی همین 
شوند   می  مصدومیت  دچار  آوران  مدال 
مورد حمایت و همراهی قرار نمی گیرند؟این 
پرسش ها و کم لطفی هایی از این دست 
موجب دلخوری قهرمانان یاد شده و بسیاری 
به  نسبت  که  قهرمانانی  است.  آنان  چون 
کشور و مردم عشق می ورزند اما برخی از 
آنان وقتی در تنگنا قرار می گیرند ترک یار 

و دیار می کنند. مسئله این است.

این  قهرمانان ضرب خورده گله دارند!

به موجب پرونده کلاسه ۹71171 صادره 
از شعبه اول دادگاه عمومی حقوقی دادگاه 
نظرآباد و کلاسه کرج ۹72474 محکوم له 
علی کدملی:  فرزند حسین  عباسی  طاهر 
فرزند  فلاح  امیر  وعلیه   4۸۹۹۹۰۰۵7۰
غلامعلی کد ملی: ۰۵۵۹167۵2۰ومحکوم 
مبلغ   -1 پرداخت  به  است  محکوم  علیه 
6/۹1۹/17۰/21۳ ریال در حق محکوم له 
2- مبلغ ۳۳۵/4۵۸/۵1۰ ریال عشر دولتی و 
۳- مبلغ دو میلیون تومان الباقی کارشناسی 
در حق کارشناسان ۳ نفره . با توجه به اینکه 
اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ شده و 
در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام 
ننموده است بنا به درخواست محکوم له به 
منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی 
متعلق و معرفی از سوی این اجرا توقیف 
دادگستری  رسمی  کارشناس  توسط  و 
ارزیابی شده مقرر  به شرح زیر توصیف و 
است در مورخ 1۳۹۸/2/2۳ از ساعت ۹ الی 
1۰ در محل اجرای احکام مدنی از طریق 
مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت ..
کارشناسی  نظریه   ...........................................
شروع می شود و به هر شخص حقیقی و 
حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید 
فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده 
في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی 
تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک 
ماه از وی وصول خواهد شد و پس از انجام 
قانونی وصدور حکم تملیک مورد  مراحل 
مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در 
صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده 

را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر 
و  نفع دولت ضبط  به  مزایده  هزینه های 
مزایده تجدید می گردد کلیه هزینه های 
نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است و 
از محل فروش پرداخت خواهد شد، طرفین 
می توانند ظرف یک هفته از تاریخ مزایده 
نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند 
که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض 
از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار 
منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین به شرکت 
در مزایده می توانند ظرف پنج روز قبل از 
مزایده با اطلاع این اجرا از مال مزایده بازدید 
ایام  با  نمایند چنانچه روز مزایده مصادف 
و  ساعت  همان  در  بعد  روز  باشد  تعطیل 

مکان برگزار خواهد شد.
نظر  طبق  آن  بهای  و  مزایده  مورد  مال 

کارشناس بدین شرح است : 
بازگشت به قرار کارشناسی صادره موضوع 
پرونده شماره ۹72474 در خصوص ارزیابی 
سهم الشرکه آقای امیر فلاح از محل مورد 
نظر واقع در 4۵ متری کاج ، کنار گذر پل 
آزادگان ، پلاک 47۳ بازدید بعمل آمد و پس 
گرفته  صورت  کارشناسی  های  بررسی  از 

نتیجه آن بشرح ذیل باستحضار می رسد :
1- بررسی اسناد و مدارک : بر اساس تصویر 
پرونده  جوف  در  موجود  مدارک  و  اسناد 
خواهان،  سوی  از  ابرازی  مدارک  تصویر  و 
آقای امیر فلاح در تاریخ 1۳۹۳/۵/1۵قرارداد 
مشارکت در ساختی را با آقای تقی کاشانی 
حیدری در پلاک ثبتی 1۸67 فرعی از 161 
منعقد  مربع  متر  مساحت 42۰  به  اصلی 

می نمایند که بر این اساس ایشان بایستی 
طی مدت 24 ماه از تاریخ 1۳۹۳/۵/۳۰نسبت 
به احداث بنا در پلاک فوق اقدام می نمودند. 
پیرو مشارکت نامه فوق طرفین نسبت به اخذ 
پروانه ساختمانی اقدام نموده و پروانه شماره 
22۰41 مورخ 1۳۹۳/6/2۹بشرح ذیل صادر 

می گردد: 
1- زیرزمین دوم به مساحت 4۰6 متر مربع 

بعنوان پارکینگ
 2- زیرزمین اول به مساحت 4۰6 متر مربع 
شامل 7۳ متر مربع انباری تجاری و ۳۳۳ 

متر مربع پارکینگ
۳- همکف به مساحت266/۸متر مربع شامل 

147 متر مربع تجاری و الباقی مشاعات 
مربع  متر  مساحت1۸۵/۳  به  طبقه  نیم   -4
شامل7۳/۵1متر مربع بالکن تجاری و الباقی 

مشاعات 
۵- پنج طبقه مسکونی مجموعا به مساحت 
12۵4 متر مربع شامل 114۹/۵ متر مربع 

بنای مسکونی و الباقی مشاعات 
براساس ماده ۸ قرارداد مشارکت ارائه شده 
کل واحد تجاری و بالکن آن و زیر زمین 
و پارکینگ ها و انباری ها بصورت مساوی 
متعلق به طرفین قرارداد می باشد و دو طرف 
با هم در این قسمت ها شریک می باشند. 
همچنین هزینه های جرائم کمیسیون ماده 
1۰۰ و عوارض آن را طرفین به تناسب سهم 
مالکیت خود می بایست پرداخت نمایند. در 
واحد   ۳ نیز  مسکونی  واحدهای  خصوص 
احداثی در طبقات چهارم و ۳ واحد احداثی 
در طبقه پنجم و یک واحد سمت جنوب 

) سمت خیابان ( در طبقه سوم مسکونی 
متعلق به آقای امیر فلاح والباقي متعلق به 
مالک بوده است. در خصوص انتقال سند 
به  بود  گردیده  متعهد  مالک  نیز  مالکیت 
تناسب پیشرفت کار به شرح ذیل نسبت به 
انتقال سند مالکیت به صورت سند قطعی و 
یا وکالت بلاعزل بنام خوانده اقدام نمایند : 
1- یک دانگ پس از تکمیل تیغه بندی ها و 

پایان سفت کاری و گچ و خاک
2- یک دانگ پس از تکمیل ساختمان و 

همزمان با تحویل واحدها 
۳- یک دانگ همزمان با اخذ پایان کار

 با توجه به اینکه در زمان بازدید ساختمان 
بدلیل عدم  ولیکن  بوده  پایانی  در مراحل 
تعیین تکلیف جرائم کمیسیون ماده صد 
امکان اخذ پایان کار میسر نبوده است در 
در  اطلاعی  مالکیت  انتقال سند  خصوص 

دست نمی باشد. 
2-تشریح وضعیت :

یک  فوق  عرصه  در  موجود  وضع  در   
زمین  زیر  طبقه  دو  شامل  طبقه  بنای ۹ 
با  همکف  انباری،  و  پارکینگ  کاربری  با 
کاربری تجاری، نیم طبقه بالکن تجاری و 
پنج طبقه مسکونی احداث گردیده است . 
زیرزمین دوم فاقد هرگونه دسترسی جهت 
خودرو بوده است وزیر زمین اول نیز بصورت 
مستقل می باشد. واحد تجاری به مساحت 
تقریبی 2۹2 متر مربع و با ارتفاع تقریبی 7 
متر با کف سرامیک، دیواره گچ کاری شده، 
سقف کاذب و نمای شیشه سکوریت احداث 
حدود1/6۰  در  آن  کف  تراز  که  گردیده 

متر مربع بالاتر از کف خیابان قرار گرفته 
و دسترسی آن از طریق راه پله می باشد. 
همچنین این واحد تجاری دارای یک بالکن 
به مساحت تقریبی 17۸ متر مربع و فاقد آب 

برق و گاز می باشد.
3- جمع بندی و نتیجه گیری :

باتوجه به اظهارات محکوم له در خصوص 
آقای  سهم  مسکونی  واحدهای  واگذاری 
سهم  در  تجاری  واحد  تنها  ؛  فلاح  امیر 
محکوم علیه مورد ارزیابی قرار گرفته است 
و  عرصه  دانگ  شش  مزایده  پایه  قیمت 
اعیان وحق سرقفلی 2۹2 متر مربع بنای 
بالکن  مربع  متر   17۸ با  همکف  تجاری 
احداثی در پلاک 161/1۸67- در  تجاری 
خلاف  عدم  واخذ  بودن  بلامانع  صورت 
مبالغ  کسر  بدون   - منطقه  شهرداری  از 
اشخاص  به  بدهی  و  بازداشتی  احتمالی 
حقیقی و حقوقی منجمله شهرداری وجرائم 
احتمالی کمیسیون ماده صد شهرداری ها 
ریال   6۵/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ برابر  مجموعا 
معادل شش میلیارد و پانصد میلیون تومان 
ارزیابی و برآورد می گردد. لازم به ذکر است 
ضروریست مرجع محترم قضائی وضعیت 
تخلف و هزینه های صدور پایان کار و هر 
گونه سند تفکیکی و هرگونه بدهی متصوره 
از  را  ارزیابی  به واحد تجاری مورد  متعلق 
قدر  آورند.  بعمل  استعلام  ذیربط  مراجع 
برابر  و  دانگ  سه  فلاح  امیر  آقای  السهم 

۳2/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال می باشد.
98/79002/ف

دادورز شعبه نیابت کرج- شهرستانی

آگهی مزایده اموال غیر منقول ) نوبت اول( 

محمدرضا کاظمی
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

7 ورزشی

دو شهر با ویژگی های متفاوت میزبان لیگ 
ملت ها انتخاب شده اند؛ اردبیل که والیبال 
ندارد اما سالن خیلی خوب دارد و ارومیه 
که معرف حضور همگان است. قطب بزرگی 

که معدن استعداد است و مردمامی که خود 
والیبالیست و والیبالدوست هستند، دیروز 
سرپرست فدراسیون و تنی چند از همراهان 
از جمله رئیس جدید دفتر دکتر داوری به 
این دو شهر رفته اند تا اوضاع جاری و ساری 
را مورد بررسی قرار دهند، هرچند جوانان 
مناطق به ویژه از بیکاری رنج می برند ولی 
ورزش به دلایل مختلف تحت هر شرایطی 
نشاط   و  احساس شادابی   تا جامعه  باشد 
بکند و مسابقات ورزشی هم بهترین مکان 
برای این روشنایی ها وجلوه گری هاست 
و  کشورها  از  بسیاری  در  داریم  یاد  به  و 

حتی ایران در زمان های جنگ  نیز ورزش 
و   بودند  گرفته  پی  را  ورزشی  مسابقان  و 
چقدر در کاهش استرس و مصائب و تالمات 
اثر گذار بوده  و امروز که به نوعی دیگر با 
جنگ سرد تحمیلی استبکبار مواجهیم باید 
از قبل فوایدی که به آن ها اشاره کرده ایم 
نیز  بحث گردشگری و توریسم ورزشی را 
فراهم  کنیم که  بگیریم و شرایطی  جدی 
در همین محدوده زمانی اقتصاد شهری و 
منطقه ای هم از میزبانی ها بی نصیب نماند 
که امیدواریم ظرف مدتی که باقی مانده است 
در این زمینه بر نامه ریزی کنیم، اما این سفر 

گروه فدراسیون نشین در حالی انجام شد که 
از دبیر جدید در جمع مسافرین خبری نبود 
و این پرسش پیش می آید که چرا فنی ترین 
فرد فدراسیون به ارومیه و اردبیل نرفت؟ می 
دانیم علی فتاحی جوان و تازه کار است اما 
او باید از همین امروز در جریان ما وقع قرار 

بگیرد و کار بیاموزد و به مسائل آشنا  شود. 
متاسفانه برخی افکار انحصار طلب اجازه نداده 
بودند طی چهار دهه اخیر حتی یک مدیر 
جوان در این حوزه تربیت شوند و اگر قرار 
باشد باز همان آش و همان کاسه باشد چیزی 
جز سرمایه سوزی عاید والیبال ما نمی شود.

تیم پرسپولیس با کسب برد حساس در 
دیداری جذاب و مهیج، ۵4 امتیازی شد و 

جایگاه خود را تثبیت کرد.
شاگردان برانکو ایوانکوویچ امیدوار بودند 
برد  چهارمین  به  سایپا  مقابل  برتری  با 
متوالی خود برسند اما در ابتدای بازی این 
تیم سایپا بود که به گل رسید. با این حال 
مسابقه  ادامه  در  قرمزها  مداوم  حملات 
سبب شد تا آن ها ۳ بار به گل برسند و به 

بردی ارزشمند دست پیدا کنند.

شرح نیمه اول:
تیم پرسپولیس در شرایطی بازی را آغاز 
می  خوبی  به  برانکو  شاگردان  که  کرد 
دانستند به ۳ امتیاز این بازی خانگی نیاز 
زیادی دارند اما در همان ابتدا سایپا ابتکار 
عمل را در دست گرفت و با گرفتن 2 ضربه 
ایستگاهی به گل رسید. پس از گل سایپا 
عقب نشست تا پرسپولیس حملات خود 
کند. مهدی شریفی،  بیشتر  و  بیشتر  را 

بازیکنانی  بودیمیر  ماریو  و  علیپور  علی 
بودند که بیشتر در محوطه جریمه حریف 
دیده می شدند. اما شاید نکته اصلی عدم 
پرسپولیس  بازیکنان  بین  در  هماهنگی 
بود که سبب از درست رفتن چند توپ 
شد. سرانجام از روی یک ضربه کرنر و با 
استفاده از توپ سوم، بشار رسن توانست 
شوت  قرمزها  نیمه  این  در  کند.  گلزنی 

های از راه دور زیادی داشتند.
 

شرح نیمه دوم:
پرسپولیس که با گل بشار رسن بازنده به 
رختکن نرفته بود، نیمه دوم را هجومی 
وارد  تازه  ستاره  ترابی  مهدی  کرد.  آغاز 
قرمزها پس از این که پاس را از بودیمیر 
گرفت، علیپور را صاحب توپ کرد تا این 
بازیکن گل دوم را بزند. چند دقیقه بعد 
علیپور به ترابی پاس گل داد تا میخ سوم 
نیز کوبیده شود. در ادامه بازی پرسپولیس 
برای  خوبی  بسیار  های  فرصت  بازهم 

ترابی  اسدی،  سروش،  اما  داشت  گلزنی 
و... هر یک چند فرصت خوب را از دست 
دادند. در آن طرف سایپا یک گل زد تا 
بازی در دقایق پایانی با هیجان بسیار زیاد 
دنبال شود. اما در پایان پرسپولیس برنده 
شد تا به سوی هت تریک قهرمانی گام 

بلندی را بردارد.

بهترین بازیکن: مهدی ترابی
مهدی ترابی ستاره تیم پرسپولیس در این 
مسابقه بود. او در نیمه دوم به زمین آمد 
اما در 4۵ دقیقه همه کار کرد؛ هم پاس 
گل داد، هم گل زد و علاوه بر این ها چند 
موقعیت بسیار خوب را خلق کرد. هافبک 
چپ سرخ ها برابر تیم سابق خود برای 
اولین بار با پیراهن پرسپولیس گلزنی کرد 
تا ارزش های خود را بیش از پیش نمایان 
کرد. اگر پرسپولیس این شاه ماهی فوتبال 
ایران را به خدمت نمی گرفت، چه بسا 

حالا نتیجه برعکس رقم می خورد.

اعتماد به جوان ، تنها راه برون رفت 
از سرمایه سوزی در والیبال

پرسپولیس همچنان می تازد

آگهی مزایده اموال غیر منقول )نوبت اول(
به موجب پرونده کلاسه ۹716۵1 مطروحه در این اجرا له آقایان سید مجتبی و سید مصطفی خانم ها مریم بیگم و فاطمه همگی شهرت کتابچی و علیه آقای پیمان حقیقی سپهر و با عنایت به اینکه محکوم علیه محکوم به تخلیه عین 
مستاجره از پلاک ثبتی 7۵۰۵ فرعی از 1۵7 اصلی گردیده است و پس از اجرای حکم اموال منقولی از نامبرده در ملک باقی مانده است و از انتقال آنها خودداری نموده است و با توجه به ابلاغ به نامبرده و عدم جابه جایی و با توجه به 
تقاضای وکیل محکوم لهم اموال مذکور به شرح مندرج در نظریه کارشناسی از طریق مزایده به فروش خواهد رسید. در مورخ ۹۸/2/1۰ از ساعت ۹ الی 1۰ در محل اجرای احکام مدنی از طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت 
پایه نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک 
ماه از وی وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به 
نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. طرفین می توانند ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد 

شد ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند.
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:

1-یک دستگاه آب سرد کن Gosonik 2- پنج عدد تخت سنتی ۳-چهار عدد میز نهار خوری چوبی با پایه های فلزی 4- دو عدد میز مدیریت کوچک ۵- یک عدد صندلی چرخدار 6- یک دستگاه یخچال ویترینی 7-یک عدد یخچال 
نوشابه ای ۸- یک دستگاه یخچال کبابی ۹- یک دستگاه یخچال خانگی مارک AEG کوچک قدیمی مستعمل 1۰- شش عدد پشتی فرسوده و کهنه 11- پنج تخته فرش ماشینی 12- یک عدد منقل کبابی 1۳ -یک عدد گاوصندوق

ارزش اموال توقیفی مذکور که همگی مستعمل می باشند جهت پایه مزایده مبلغ 2۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل دو میلیون و پانصد هزار تومان تعیین می گردد.
آدرس محل نگهداری اموال توقیف شده: کرج-شاه عباسی-روبه روی امامزاده حسن-بلوار شریفی-نبش کوچه گلستان

98/79003/ف
سعادتي - دادورز اجرای احکام مدنی کرج

پوریا  حمیدی
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تیم ملی والیبال ایران دومین هفته 
از تمرینات خود را هم در سکوت 

کامل خبری آغاز کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، پس از 
اتمام رقابت های لیگ برتر والیبال 
باشگاه های کشور کادر فنی تیم ملی 
دست به کار شد و نفرات مدنظرش 
را برای حضور در اردوها اعلام کرد. 
طبق برنامه قرار شد تا اردوی تیم 
ملی از 1۹ فروردین ماه آغاز شود 
و بر همین اساس ایگور کولاکوویچ، 
بامداد  والیبال  ملی  تیم  سرمربی 
یکشنبه 1۸ فروردین ماه وارد تهران 
شد تا اولین تمرین تیم ملی را زیر 
نظر بگیرند. دراگان کوبیلسکی مربی 
ملی  تیم  بدنساز  میسیچ  دنیل  و 
همراهی  را  او  سفر  این  در  ایران، 

کردند.

سرانجام تیم ملی ایران برای حضور 
در رقابت های لیگ ملت های 2۰1۹ 
آماده سازی  اردوی  مرحله  اولین 
خود را در تهران برگزار کرد؛ اردویی 
فنی  کادر  آن  نخست  روز  در  که 
کرد.  برگزار  جلسه ای  بازیکنان  با 
کرده  عادت  سال ها  والیبال های 
ملی  تیم  اردوهای  آغاز  که  بودند 
با انتشار عکس و خبر های متعدد 
و  علاقمندان  همه  تا  باشد  همراه 
اصحاب رسانه از شرایط تیم ملی و 
ملی پوشان با خبر شوند، اما امسال 
گویا شرایط متفاوت است و آقایان 
در فدراسیون علاقه ای به انتشار خبر 

درمورد شرایط تیم ملی ندارند!
یکی از اعضای کادر فنی تیم ملی 
درخصوص شرایط حاکم بر تیم ملی 
و فدراسیون می گفت »وقتی جلسه 

از عدم  ایگور آغاز شد  با  بازیکنان 
حضور عکاس و خبرنگاران تعجب 
عمومی  روابط  به  شخصاً  و  کردم 
فدراسیون مراجعه کرده و خواستم 
که حداقل چند عکس به یادگار از 

ما بگیرند!«
تمرین تیم ملی والیبال ایران وارد 
دومین هفته خود می شود و جالب 
گزارش  خبر،  هیچ  که  اینجاست 
ملی  تیم  از شرایط  یا مصاحبه ای 
در  حضور  اجازه  و  نشده  منتشر 
داده  خبرنگاران  به  هم  تمرینات 
شاگردانش  و  کولاکوویچ  تا  نشده 
غریبانه در آزادی کار خود را ادامه 
دهند. با توجه به اینکه موضوعات 
و  برنامه ها  پیرامون  مختلفی 
دارد  وجود  ملی  تیم  مسابقات 
می خواهند  رسانه ها  و  هواداران 
است  قرار  اتفاقاتی  چه  که  بدانند 

رخ دهد. 
که  بدانند  باید  کارشناسان 
چه  ابتدایی  جلسه  در  کولاکوویچ 
داده  تذکر  بازیکنان  به  را  نکاتی 
نظر  می خواهند  علاقمندان  است. 
ملی پوشان  درباره حضور  سرمربی 

این  با  همراه  ورامین  شهرداری 
را  آسیا  باشگاه های  جام  در  تیم 
بدانند. سوالی هم در خصوص نظر 
بازیکنان  حضور  درمورد  سرمربی 
و  جوانان  ملی  تیم  بین  مشترک 
بزرگسالان وجود دارد. با توجه به 
مسابقات پیش روی تیم ملی  مدل 
است؟  ملی پوشان چگونه  تمرینی 
تقسیم  بندی ملی پوشان برای انجام 
تمرینات به چه شکل است؟ کدام 
بازیکنان با مصدومیت استارت زدند 
بازیکنان  سایر  جسمی  شرایط  و 
چگونه است؟ خیلی ها هم بی صبرانه 
و  هستند  لژیونرها  حضور  منتظر 
ورود  تاریخ  که  بدانند  می خواهند 
آنها به ایران چه زمانی است. تمام 
این ها و هزار سؤال دیگر موضوعاتی 
است که روابط عمومی فدراسیون 
درخصوص آنها حتی یک خط خبر 
هم منتشر نکرده و به خبرنگاران هم 
اجازه حضور در تمرینات داده نشده 

است.
کمیته  اعضای  همراه  به  داوری 
اقدامات  از  بازدید  برگزاری، جهت 
لیگ  میزبانی  برای  گرفته  صورت 

و  شد  ارومیه  شهر  وارد  ملت ها، 
تلاش  او  چرا  نیست  مشخص 
یک  با  معروف  قول  به  تا  می کند 
بردارد! ظاهراً  دست چند هندوانه 
از  درستی  درک  سرپرست  آقای 
شرایط کنونی و اتفاقاتی که در حال 
رخ دادن است ندارد؛ روابط عمومی 
از سمت  فدراسیون هفته گذشته 
داوری  گویا  و  کرد  استعفا  خود 
همچون انتخاب دبیر عجله ای برای 
انتخاب روابط عمومی جدید ندارد. 
ادامه این شرایط می تواند پیامدهای 
سال  در  والیبال  برای  بدی  بسیار 
رقابت های  به  منتهی  حساس 

انتخابی المپیک داشته باشد.
امیرحسین  حاضر  حال  در 
علی  کریمی،  جواد  فلاحت خواه، 
رمضانی، پوریا یلی، سعید رنجبر، 
سلیم چپرلی، میثم صالحی، پوریا 
اسفندیار،  امیرحسین  فیاضی، 
شفیعی،  علی  مجرد،  علی اصغر 
سیدمحمد موسوی عراقی، مسعود 
و  حضرت پور  محمدرضا  غلامی، 
در  نفرات حاضر  مؤذن  محمدرضا 
تکلیف  حال  این  با  هستند.  اردو 
ملی  تیم  با  مشترک  بازیکنان 
جوانان و زمان حضور لژیونرها هنوز 

مشخص نیست.

گرد غربت بر پیکر تیم ملی والیبال

خطرِ سکوت!

نایب قهرمان المپیک لندن گفت: 
در حالی که چند سال دیگری می 
توانستم برای کشورم افتخار کسب 
مشکلات  دلیل  به  برخی  کنم، 
تیم  از  باعث دوری من  شخصی 

ملی شدند.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد 
باقری معتمد ضمن بیان مطلب 
فوق اظهار داشت: با وجود آسیب 
لندن  المپیک  در  دیدگی شدید 
نقره شدم  به کسب مدال  موفق 
و پس از آن به اجبار چند عمل 
گذاشتم.  سر  پشت  را  جراحی 

متأسفانه برخی افراد باعث شدند 
تا مدتی از تیم ملی دور شده و در 
نهایت نیز بحث پرداخت حقوق از 
سوی کمیته بین المللی المپیک و 
مشکلات مربوط به آن شرایط را 
به سمتی پیش برد که از کشور 

خارج شوم.
جهان  نقره  و  طلا  مدال  دارنده 
ساله  چند  تأخیر  خصوص  در 
در تصمیم به خداحافظی گفت: 
خیلی امیدوار بودم که با دریافت 
حق و حقوق خود از فدراسیون با 
»هوگو« تیم ملی کشور خودم باز 

هم در رقابتهای معتبر کسب مدال 
کنم. ولی برخی دوست نداشتند 
و  باشد  ایران  تکواندو  در  معتمد 

سرانجام نیز قید آن را زدم.
معتمد ادامه داد: لج نکردم، حق 
مرا ضایع کردند و کسی در ورزش 
کشور هم پادرمیانی نکرد تا حق 
خودم را بگیرم و همین موضوع 
سه سال از عمر ورزشی ام را هدر 
گفتم خیلی ها  که  همانطور  داد. 
و  من  موضوع  نداشتند  دوست 
و  برسد  سرانجام  به  فدراسیون 

سنگ اندازی می کردند.

روز  آزاد  ملی کشتی  تیم  اعضای 
در  برای حضور  ماه  فروردین   ۳۰
کشور  راهی  آسیایی  رقابت های 

چین می شوند.
هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مرحله هشتم و پایانی اردوی تیم 
در  حضور  برای  آزاد  کشتی  ملی 
بزرگسالان  قهرمانی  رقابت های 
در  ماه  فروردین  روز 1۹  از  آسیا 
خانه کشتی مجموعه ورزشی آزادی 
و  است  برگزاری  حال  در  تهران 
اردوی ملی پوشان تا زمان اعزام به 

رقابت ها ادامه خواهد داشت.

این در حالیست که تنها یک هفته 
دیگر از تمرینات نفرات اعزامی به 
آسیا  قهرمانی  کشتی  رقابت های 
باقی مانده و ملی پوشان تا زمان 
باقی مانده به این مسابقات، تمرینات 
خود را زیر نظر غلامرضا محمدی 
سرمربی و کادر فنی تیم ملی کشتی 

آزاد پیگیری می کنند.
رضا اطری، بهنام احسان پور، پیمان 
بیابانی، یونس امامی، محمد نخودی، 
بهمن تیموری، کامران قاسم پور، 
علیرضا کریمی، رضا یزدانی و یداله 
محبی به ترتیب در اوزان ۵7، 61، 

6۵، 7۰، 74، 7۹، ۸6، ۹2، ۹7 و 
12۵ کیلوگرم 1۰ آزادکار اعزامی 
کشتی  رقابت های  به  کشورمان 

قهرمانی آسیا در چین هستند.
مسابقه  مهمترین  مسابقات  این 
رنکینگ دار اتحادیه جهانی کشتی 
رقابت های  در  حضور  از  پیش 
جهانی 2۰1۹ قزاقستان که انتخابی 
المپیک نیز محسوب می شود، است.
بزرگسالان  کشتی  رقابت های 
 ۸ تا   ۳ روزهای  آسیا  قهرمانی 
اردیبهشت ماه در شهر »شی آن« 

چین برگزار می شود.

زمان اعزام تیم ملی کشتی آزاد به چین مشخص شدمعتمد: برخی  باعث دوریم از تیم ملی شدند

سرمربی پیشین تیم ملی کشتی 
نیست  این  نظرم  من  گفت:  آزاد 
که کفگیرمان به ته دیگ خورده 
است، کشتی در ایران مثل نفت 
است که باید خوب اکتشاف شود.

به گزارش »دنیای هوادار«، منصور 
برزگر در مورد ثبت نام شاگردانش 
در انتخابات پیشِ روی فدراسیون 
کشتی اظهار داشت: حرفم همان 
چیزی است که قبلًا گفتم، همه 
این بچه ها خوب هستند و همه 
کار  این  برای  من  نظر  از  آنها 
صلاحیت دارند، نظرم روی همه 

آنها مثبت است.
وی ادامه داد: کشتی راه خود را 
می رود اما انتخاب هرچه سریع تر 
می کند.  روشن  را  تکلیف  رئیس 
رئیس  است  خوب  می گویم  من 

فدراسیون را برای المپیک بعدی 
انتخاب کنند، چون این المپیک 

دیگر تمام شده است.
المپیک 1۹76  نقره  مدال  دارنده 
این خصوص که »آیا  مونترال در 
فکر می کنید در این المپیک نتیجه 
نخواهیم گرفت؟« تأکید کرد: نه، 
همین  در  نیست.  این  منظورم 
المپیک هم حسن یزدانی را داریم 
و باقی بچه ها هم خوبند، اما به نظر 
فدراسیون  رئیس  کسی  هر  من 
نتایج  روی  نمی تواند  خیلی  شود 
المپیک پیشِ رو تأثیر داشته باشد. 
اگر تیم نتیجه بگیرد می گوید »من 
کردم« و اگر نتیجه نگیرد می گوید 
»کار قبلی ها بود.«، مهم این است 
المپیک  برای  جدید  رئیس  که 

2۰24 برنامه ریزی کند.

که  کسانی  ادعای  رد  با  برزگر 
از  می گویند دست کشتی خالی 
کرد:  خاطرنشان  شده،  سرمایه 
من که نظرم این نیست. کشتی 
در ایران مثل نفت است که باید 
خوب اکتشاف شود. مهم این است 
چطور سرمایه ها را کشف می کنیم 
و برنامه ریزی مان چطور است، نه 
اینکه مسئول ورزش فقط بگوید 
گرفتن،  مدال  بگیر«،  مدال  »برو 
دو  ما  می خواهد.  چیزها  خیلی 
داریم  المپیکی  مدال آور  رشته 
دیگری  و  است  کشتی  یکی  که 
هم  رشته ها  باقی  وزنه برداری، 
لااقل  پس  می گیرند،  تک مدال 
المپیکی  باید  روی این دو رشته 

کار کرد.
افزود:  پیشکسوت  مربی  این 

کشتی  فدراسیون  انتخابات  باید 
شود  برگزار  المپیک  به  المپیک 
المپیکی  بتوانند  فدراسیون ها  تا 

کار کنند.
عضو شورای فنی کشتی آزاد در 
محمدجواد  دوباره  اعتراض  مورد 
ابراهیمی نسبت به عدم انتخابش 
در تیم آسیایی گفت: من خودم 
محمد  به اسم  داشتم  حریفی 
فرهنگ دوست که قهرمان دنیا بود 
و من هیچی نبودم اما آمدم خودم 
کمیته  بالاخره  کردم.  اثبات  را 
فنی و کادر فنی می گویند آقای 
نمی تواند،   y آقای  و  می تواند   x
می تواند  کشتی گیر  خود  اینجا 
خودش را نشان دهد که می تواند 
یا نمی تواند، با جوسازی نمی شود 

به جایی رسید. 

خوب است رئیس فدراسیون را برای المپیک ۲۰۲۴ انتخاب کنند!

برزگر: کشتی در ایران حکم نفت را دارد، باید اکتشاف شود


